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Van de redactietafel 
 
Hieronder op de foto genieten onze jonge coureurs in Gilze nog van hun 
ijsje na de ploegentijdrit. Nog even en de bladeren vallen weer van de 
bomen, de koersfiets kan weer in het vet en de veldrijfiets van stal! In dit 
nummer blikken we terug en kijken we vooruit op alles wat te maken heeft 
met onze club en onze geliefde wielersport.  
 
Op dinsdag 9 juli alweer werd het nieuwe bestuur van WV Eemland 
geïnstalleerd. Met als nieuwe voorzitter, Sabrina Mekenkamp, 
penningmeester Ronald Bouman, Joeri van der Lee, Robert van Twiller, 
Anne Loes Kokhuis en Ben de Ruiter. De personen die in het nieuwe bestuur 
zitting hebben genomen, gingen zeker niet over een nacht ijs. Zij voelen 
naar eigen zeggen de verantwoordelijkheid om er ook echt voor te gaan en 
er samen met de leden, de ouders van jeugdleden, de sponsors en iedereen 
die van belang is voor de club wat moois van te maken.  
 
De club – die in 2026 honderd jaar bestaat - is en blijft een 
wedstrijdvereniging. Kernwaarden die het nieuwe bestuur daarbij wil 
uitdragen en de komende tijd wil gaan invullen met de leden zijn plezier, 
ontwikkeling, actief en verbinding. In dit nummer een paar vragen aan de 
nieuwe voorzitter hierover.  
 
Uiteraard op deze plaats ook een grande merci aan het vorige bestuur en de 
vrijwilligers die ons in tussentijd hebben verlaten. Nogmaals dank voor 
jullie grote inzet en energie.  
 
Verder in dit nummer ondermeer een terugblik op de Vallei- en 
Eemlandcompetitie, een artikel over tijdrijden in Gilze met een klein beetje 
wielerhistorie, een kort interview met trainer Wobbe (onze nieuwe rubriek 
Even bellen met...!) en trainers in het wit. Oh en geef je vooral op voor de 
avond over voeding op maandag 7 oktober (info@wveemland.nl) en doe 
lekker mee met het Clubkampioenschap op 14 september.    
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TRAINERS IN HET WIT CLUBKAMPIOENSCHAP 
Vanuit de trainersgroep is samen met het bestuur 
het initiatief “veilig trainen” ontstaan. Zeker met 
trainen op de openbare weg en de flinke groepen 
die Eemland heeft, is het belangrijk om beter 

zichtbaar zijn in het 
verkeer dan met ons 
relatief donkere 
clubtenue. En daarmee 
tevens een 
aanspreekpunt voor 
andere weggebruikers. 
Trainer Dennis de 
Rooij: “Wit is beter 
zichtbaar dan rood, de 
trainer rijdt over het 
algemeen linksachter 
(en als het mogelijk is 

nog 1 trainer linksvoor). Achteropkomend verkeer 
kan ons dan beter zien.”   
 

Op zaterdag 14 september aanstaande is het weer 
tijd voor het Clubkampioenschap. Natuurlijk weer op 
het eigen parcours op sportpark Zielhorst.  
 
Om 13.00 uur is er een start vanaf de nieuwelingen 
en verder, tussen 15.00 uur en 16.00 uur zijn de 
jeugdcategorieën aan de beurt. Om 16.15 volgt dan 
als uitsmijter van al dit koersgeweld een koppeltijdrit 
ouder/kind. Dus ouders: pak die fiets uit de schuur en 
doe alvast wat bloktraining met je kind.  
Om 17.00 uur wordt afgesloten met de prijsuitreiking 
en een BBQ. Daarvoor wordt een kleine bijdrage 
gevraagd.    
De bedoeling is om er weer een leuk feestje van te 
maken met alle categorieën, klassen en 
trainingsroepen door elkaar. Informatie vind je ook 
op de website: www.wveemland.nl/wedstrijden-en-
evenementen/clubkampioenschappen/.  

 
VRIJWILLIGERS: DE KERN VAN DE CLUB   
 

Het nieuwe bestuur gaat een aantal taken die je als vereniging gedaan wil hebben onderbrengen bij 
commissies. Dat klinkt heel officieel, maar hun doel is om met kleine teams (want dat zijn het uiteindelijk) een 
vinger aan de pols te houden bij bijvoorbeeld wedstrijdorganisatie, de jeugd, financiën, technisch beheer en 
communicatie. En zo nog een aantal thema’s. Daarvoor worden nog enthousiastelingen gezocht. Doe lekker 
mee en stuur een mail naar info@wveemland.nl. Elke vereniging draait op vrijwilligers. Bij veel takken van 
sport is daaraan alleen vandaag de dag een groot gebrek. Dat geldt ook voor onze eigen club. Uiteraard zijn het 
tegenwoordig andere tijden: mensen werken verder van hun woonadres af, hebben vaak ook andere activiteiten 
en zo zijn er nog wel een paar redenen waarom het vrijwilligersbestand door de jaren heen overal in Nederland 
afnam (maar de afgelopen paar jaar toch weer wat blijkt te zijn aangetrokken volgens het Centraal Bureau voor 

de Statistiek).  

We spraken Joeri van der Lee (bestuur) kort over de grote vraag naar 
vrijwilligers en of je dan wel met commissies moet gaan werken? “Juist wel, 
want dan kun je de taken proberen efficiënt te verdelen. Want: vele handen 
maken nu eenmaal licht werk!”, zegt Joeri resoluut. “We kunnen niet zonder 
leden die af en toe een handje toesteken, bijvoorbeeld in een pool die af en 
toe klussen doet.” En de overlegdrukte dan? Daarvoor is volgens Joeri van 
belang dat een van de bestuursleden als een soort interne ‘verbindelaar’ 
zicht heeft op de acties van de commissies – waarvan de contouren al 
grofweg in beeld zijn - zodat geen dingen dubbel worden gedaan. En via de 
‘aanjager’ die elke commissie heeft zijn de lijnen met het bestuur superkort. 
“Voor de commissies gaan we vanaf het najaar ‘vacatures’ plaatsen of op 
een andere manier werven.” 
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 Onze sponsoren

 

Terugblik op het NK Weg 
op de VAM-berg 
 
Op zaterdag 15 en zondag 16 juni 
was het NK op de weg voor 
ondermeer nieuwelingen, junioren en 
elite. Deze keer met onder andere de 
in het vorige nummer als berucht 
afgeschilderde VAM-berg. Wat een 
vreselijke puist is dat! Zo merkten 
niet alleen Niels en Joep bij de Elite 

en Niels vdL, Mark, Storm en Twan 
bij de Junioren Mannen. Bij de 
Nieuwelingen meisjes won Imke 
Menting uit Apeldoorn. Onze Lotte 
werd 15de en Lois behaalde de 16de 
plek en Marlene werd 35ste. Bij de 
Nieuwelingen Jongens won Thijs 
Wiersma uit Wolvega. Eemlanders 
zagen we op plek 20 (Lars van der 
Laan); 23 (Hielke van de Kieboom); 
36 (Niek Bos) en 61 (Florijn van der 
Vliet).  
 

Regiowedstrijden in 
Vallei & Eemklassement 
Dit jaar werd ook dichtbij huis heel 
hard gefietst in onder andere Baarn, 
Nijkerk, Barneveld, Hoevelaken en 
Scherpenzeel. Alles in het teken van 
de wedstrijden voor het Gooi- en 
Eemlandklassement. Inclusief een 
gele trui voor de leiders. Met op 31 
augustus de finale in Woudenberg. 
Toen deze editie van de 
Eemlandkrant werd afgerond, was 
het Egon Naninga die bij de 
Sportklasse de leiding had. Bij de 
nieuwelingen was dat Ties Kruithof 
en bij de Funklasse droeg Gerbrand 
Hulshof de gele trui.  

Mooie sportzomer 
Het was een onmiskenbaar mooie 
sportzomer. De Tour werd gewonnen 
door ene Pogačar, hoewel we toch 
liever meer strijd hadden gezien 
tussen deze Sloveen en Jonas 
Vingegaard. Revelatie waren 
natuurlijk Remco Evenepoel en Frank 
van den Broek die Romain Bardet een 
mooi afscheidscadeau gaf door die te 
laten winnen.    
 
Het EK voetbal leverde weinig op. 
Daarentegen: wat een prachtige 
Olympische Spelen met al die 
gouden medailles, waaronder die van 
de Amersfoortse Femke Bol bij 
atletiek. Helaas wisten de heren bij 
zowel de wegrit als de tijdrit geen 
podium te pakken, waar hun 
Belgische collega Evenepoel twee 
keer goud in de wacht sleepte. Bij de 
dames haalde ene Marianne Vos 
‘slechts’ zilver, waar de Amerikaanse 
Faulkner met sluw koersen het goud 
pakte.  
En door ging het naar de 
Nederlandse Polders waar in de Tour 
de Femmes Demi Vollering zich weer 
van haar sterke kant liet zien en onze 
eigen Puck (jawel) de etappe naar 
Luik won. Proficiat! Waarna het 
peloton snel koers zette naar 
thuisland Frankrijk.  
 

Sauerland 
Maar liefst duizend kilometer reden 
ze, de deelnemers aan de 
Amersfoort-Sauerland-Amersfoort 
Epic. De Bike Packing Race, met start 
en finish op het Eemland-parkoers en 
georganiseerd door Eemland-lid 
Wessel Kremer, trok ruim veertig 
deelnemers. De start was op 10 mei, 
's morgens om 6 uur vanaf het 
Eemland-clubhuis. Renners moesten 
daar uiterlijk 15 mei 18 uur terug 
zijn, waar een grote pan pasta 
klaarstond. Winnaar Peter Adam deed 
er als enige minder dan vijftig uur 
over. Zie: dutchbikepackingraces.com.  
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Contre-le-montre: Gilze en Fignon 
in één adem 
 
REDACTIE 

 

  

Op 29 en 30 juni j.l. was het koers in Brabantse Gilze tijdens 
het 14e wielerweekend. Twee dagen lang kon op en rond het 
Bisschop de Vetplein in het centrum van het dorp genoten 
worden van diverse wedstrijden. Eemland was ook van de 
partij in een sfeer die deed denken aan de Tour.  
 
Op zaterdag was de race tegen de klok tijdens de 
ploegentijdritten, waaraan ook een aantal Eemland-teams 
deelnam. Tevens deed het Nieuwelingen Meisjes 
Districtsteam KNWU Midden mee en het Jeugdteam 
Meisjes Regio Midden-Oost, met in beide ploegen ook 
weer een aantal Eemlanders. De Eemlandteams vonden 
we terug op de 7de en 10de plek bij de jeugd; bij de 
Nieuwlingen de 7de en de 23ste plek. En, jawel, het 
Trainersteam Eemland op de 17de stek met dik 42 km per 
uur.  De Meisjes Jeugd behaalden een vijfde plaats in hun 
categorie met een gemiddelde van bijna 40 km per uur. 
Het meisjes Neuwelingen Districtsteam haalde een vierde 
plek. 

 
Bij dit ouderwets gezellige wielerfeest ontbraken 
uiteraard niet de live muziek, foodtrucks en een grote bar 
om de dorst te verdrijven. Het was dan ook goed toeven 
aan het de Vetplein waar Eemland aanwezig was met een 
grote tent. Aslof de Tour de France was neergestreken in 
dit Brabantse dorp.  
 
In de echte Tour zat dit jaar trouwens helemaal geen 
ploegentijdrit. Wel werd er de laatste dag nog een 
individuele tijdrit gereden in Nice, hoewel de kaarten 
allang waren geschud. Dat Pogačar de tour zou gaan 
winnen was op dat moment meer dan duidelijk.  

 
Dat was precies 35 jaar geleden wel anders in 
Parijs in een verbeten strijd tussen Laurent 
Fignon en de Amerikaan Greg Lemond. De 
laatste etappe van de Tour van 1989 was een 
tijdrit over 24,5 km van Versailles naar Parijs. 
Geletruidrager Laurent Fignon had een 
voorsprong van 50 seconden op Greg Lemond. 
 
Normaal gesproken was dit tijdsverschil groot 
genoeg om de Tour te winnen. Wat bijna 
niemand verwachtte, gebeurde toch: Lemond 
liep zijn achterstand geleidelijk in. Op de 
Champs Elysées had hij een voorsprong van 8 
seconden, het kleinste verschil in de 
tourgeschiedenis. Greg Lemond heeft deze 
overwinning voor een groot gedeelte te 
danken aan het gebruik van een 
triathlonstuur. Naderhand is gebleken dat de 
wapperende manen van de langharige Fignon 
ook de nodige seconden hebben gekost. 
Fignon overleed op 31 augustus 2010 op 50-
jarige leeftijd aan de gevolgen van kanker. 
Lemond heeft een restaurant met de naam 
Tour de France, op France Avenue in Edina, 
Minnesota (USA). 
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In 2026: 100 jaar Eemland 
 
Nog even en onze club is honderd jaar. Want, 
de Pedaalridders, één van de twee wielerclubs 
die uiteindelijk tot Wielervereniging Eemland 
hebben geleid, werd opgericht in 1926. De 
andere club was de Amersfoortse Rijwiel- en 
Toerclub opgericht en koninklijk goedgekeurd 
op 27 mei 1957.    
 
Amersfoort had tot de fusie in 1997 twee 
wielerverenigingen, die allebei een 
wielerparkoers hadden op bedrijventerrein 
de Isselt, met elk een eigen clubhuis.   
 
Begin jaren tachtig werd het rijden op het 
industrieterrein de Isselt steeds gevaarlijker 
en kwam de gemeente Amersfoort met het 
idee om een afgesloten wielerparkoers in 
de wijk Zielhorst aan te leggen, waar zij 
een nieuw sportcomplex ging bouwen. De 
voorwaarde was alleen wel dat de twee 
verenigingen in de komende jaren zouden 
gaan samensmelten. In 1988 was het 
wielerparkoers en het complex gereed en 
verhuisden beide verenigingen naar 
Sportpark Zielhorst. En in 1997 is de fusie 
tot stand gekomen van beide Amersfoortse 
Wielerverenigingen en werd de nieuwe 
naam van de fusievereniging: Wieler 
Vereniging Eemland. Met de Eemlandkrant 
zullen we zeker nog aandacht besteden aan 
dit toekomstig jubileum. (Bron: website WV 
Eemland). 
 
 

Van Denemarken naar Nederland 
  
Ben de Ruiter, Daniel de Jong en hun fietsmaten kijken terug 
op een geslaagde monstertocht van 530 kilometer van 
Denemarken naar Hoevelaken op 5 en 6 juli 2024. De 
uitdaging ervan was om deze afstand binnen 24 uur te rijden. 
Met deze actie haalden zij geld op omwille van een 
ambulance voor een ziekenhuis in Malawi. Klokslag 12 uur in 
de middag van 6 juli arriveerden deze klasbakken in 
Hoevelaken.    
 
Ooit war er al eens een soortgelijke sponsortocht van 
Hoevelaken naar Parijs en op 27 juni exact tien jaar geleden 
reden al eens 17 renners van de Franse hoofdstad naar 
Hoevelaken. En nu was het land van Lego en Vingegaard aan 
de beurt. Een diepe buiging voor deze renners en hun mooie, 
eervolle prestatie. Maar wat is nu de truc om deze 530 op 
deze manier te rijden? We vroegen het Ben:  
  
“Onmisbaar is een ontzettend goede voorbereiding van net 
1.000 km (lacht). Verder vooral de instelling dat je 530 km 
gaat fietsen. Dus je weet bij 300 dat je er nog lang niet bent. 
Verder de dag ervoor veel koolhydraten stapelen en natuurlijk 
wel zorgen dat je tijdens de rit blijft eten. En ik kan je 
vertellen: na 400 km wordt dat herkauwen natuurlijk. 
Gelukkig hadden we windkracht vier tot zes tegen. Dus de 
tocht ging helemaal vanzelf …...” 
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Een belletje met Wobbe…  
ERIC BERVOETS 

We belden eens met Wobbe van den Kieboom, trainer bij 
Eemland, met wat vragen over de edele wielersport. De 
redactie denkt erover na om van ‘belletje met…’ een vaste 
rubriek te maken.  
 
Hoe lang zit jij al op de fiets en waarom? 
Ik was in 1989 begonnen zodra ik groot genoeg bleek 
voor de Koga van mijn vader. Een jaar later reed ik 
mijn wedstrijden bij de nieuwelingen. In die tijd 
wonnen Steven Rooks en Gert-Jan Theunisse de 
bollentrui in de tour. Dat leek me nog leuker dan 
rondjes om de kerk: klimmen in de bergen en de 
bollentrui binnenhalen. In 1999 reed ik de Marmotte 
met onder andere journalist Thijs Zonneveld. Dat ging 
zonder al te veel klimvoorbereiding en of ik de juiste 
verzetten had was ook nog maar de vraag. Ik ben 
begonnen bij de ETP Zutphen en nadat we verhuisden 
heb ik een jaar bij DOK in Den Helder gereden. Daarna 
nog lang als belofte en elite bij Swift-Leiden en De 
Bollenstreek in Lisse.   
 
Ik hoor dat je ook ploegleider bent geweest?  
Ja, dat klopt! Ik ben vier jaar ploegleider geweest van 
het eliteteam SwABo. Dat werd wel steeds lastiger op 
het moment dat we in Zeist gingen wonen. Ook werd 
Hielke geboren. Maar het ploegleiderschap was erg 
leerzaam. We hadden een fijne ploeg waar elke renner 
meetelde en we reden bijvoorbeeld de Olympia’s Tour 
en hadden een mooi netwerk met bijvoorbeeld Richard 
Plugge en Jeroen Straathof.  
 
Hoe ben je bij Eemland terecht gekomen? 
Hielke wilde al lang bij een club fietsen, maar in Zeist 
is geen club. Ik besloot daarom om het Stadion en 
Eemland te mailen. Van Eemland kreeg ik meteen een 
leuke reactie. Al snel ben ik zelf ook lid geworden en 
sinds vorig jaar fietst Pelle ook bij Eemland. Wat mij zo 
aantrekt is het thuisgevoel bij Eemland. Maar dan zie je 
hoe belangrijk het eerste contact is om nieuwe leden 
te werven. Mensen moeten zich welkom voelen.  
 
Wat vond jij het meest markante sportmoment van het 
afgelopen seizoen tot dusver? 
Dat is een lastige vraag. Ik geniet van elke wedstrijd 
waar ik met Pelle en Hielke naartoe ga. Ik hou van een 
beetje koers, maar vind het ook mooi als een renner 
het slim speelt. Wielrennen is niet alleen Watts 
trappen, het is ook echt een spelletje. 
 

 
 

 
 
Bij de profkoersen in het voorjaar zijn bij mij met 
name de zware valpartijen bijgebleven onder 
meer in Dwars door Vlaanderen.  
 
Is wielrennen eigenlijk niet gewoon een 
levensgevaarlijke sport?  
Mwa, je moet echt zelf je hoofd erbij houden, zelf 
verantwoordelijk blijven. De meeste valpartijen 
gebeuren als er niets aan de hand is. Als iedereen 
scherp is gebeurt er niks.  
  
Wat vind je mooi aan de wielersport en waarover 
maak je jezelf zorgen? 
Ik hou heel erg van het tactische element van het 
wielrennen. Dat degene die minder goed is toch 
kan winnen. Dat is fantastisch! Wielrennen heeft 
zoveel lagen die allemaal een rol spelen. Focus 
op wattages, aerobe-drempel, vo2 max, al die 
fysieke dingen en dan nog het tactische spel. Ook 
het mentale spel en de kunst om plezier erin te 
houden speelt een rol. Dat wielrennen meer is 
dan hard rijden hoef ik jou toch niet uit te 
leggen?  
 
En je zorg?  
Er fietsen tegenwoordig veel meer mensen dan 
vroeger. Dat is mooi. Ik zie alleen dat wielrennen 
als sport erg in het gedrang komt. Steeds minder 
renners, problemen met politiebegeleiding, 
steeds minder vrijwilligers, agressie als een weg 
afgezet wordt en veel uitdagingen als het om 
geld gaat. Ik heb ruim 30 jaar terug de Ronde van 
Zuid Holland voor junioren gereden. Die startte in 
Den Haag en de neutralisatie ging door de stad. 
Dat is nu ondenkbaar geworden. Nodig is: meer 
politiek begrip voor de wielersport anders houden 
we straks geen wegkoersen meer over.  
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Het succes van Hoevelaken  
 

Op 22 juni werd weer de Ronde 
van Hoevelaken verreden met 
KNWU wedstrijden, Loopfietsen- en 
Dikke Banden Race, Lokale Helden, 
activiteiten en muziek; Voor Arjan 
Stolwijk van WV Eemland was er 
een derde plek in de sportklasse en 
een tweede plaats voor clubgenoot 
Niek Bos bij de nieuwelingen. Maar 
wat is nu het succes van deze 
Wielerronde?  
 
De eerste Klaverbladronde werd 
in 1977 georganiseerd op 
initiatief van Frans Boelen en 
Wim van der Laak. Zij 
benaderden Jan van Eekeren van 
de Pedaalridders (een voorloper 
van WV Eemland) uit Amersfoort, 
waardoor de eerste ronde tot 
stand kwam. De eerste vier 
Klaverblad Wielerronden waren 
bedoeld voor amateurs en 
dames. Dankzij de connecties 
van Frans Boelen en Mieps Sluis 
in de radio- en tv-wereld, 
trokken bekende Nederlanders 
zoals Joop Niezen, Maarten 
Spanjer, Reinier Paping, Joost 
Prinsen, Dries van Agt, Viola 
Holt, Harmen Siezen en vele 
anderen naar de Wielerronde. 
 
Vanaf 1981 werd de 
Klaverbladronde uitgebreid met 
een profkoers en werd het in één 
adem genoemd met criteriums 
zoals de Acht van Chaam bij 
Breda en Draai van de Kaai in 
Bergen op Zoom. Namen als Joop 
Zoetemelk, Hennie Kuiper, Gerrie 
Knetemann en Bert Oosterbosch 
schitterden door de straten van 
Hoevelaken. 
 

 

Op het hoogtepunt trok het 
evenement tussen de dertigduizend 
en vijftigduizend mensen. In 1987 
verhuisde de Wielerronde naar 
Amersfoort en kwam er een einde 
aan de jaarlijkse traditie. 
 
In samenwerking met 
Wielervereniging Eemland, Hartje 
Hoevelaken en de inzet van lokale 
ondernemers en dorpsgenoten 
werd Hoevelaken na 36 jaar 
herenigd met zijn wielerspektakel. 
Inmiddels is de Wielerronde weer 
een vaste traditie, waar naast 
KNWU-licentiehouders ook lokale 
helden van klein tot groot 
deelnemen aan het evenement. 
 
De ronde maakt vandaag de dag 
deel uit van het Vallei en 
Eemlandklassement (zie elders in 
deze editie). De organisatie van de 
wielerronde wordt geleid door de 
Stichting Wielerronde Hoevelaken, 
die speciaal is opgericht voor dit 
doel. 
 
 
 

Onder leiding van voorzitter 
Gerhard van de Pol verzorgt de 
stichting de coördinatie van het 
evenement zelf, de horeca en 
verschillende activiteiten ter 
verrijking van de ervaring van de 
deelnemers en toeschouwers. 
 
Voor de wielerronde zelf werkt 
de Stichting samen met WV 
Eemland. Zij zijn 
verantwoordelijk voor alle 
faciliteiten omtrent de koers, 
zoals veiligheid, vergunningen, 
en een naadloze en professionele 
uitvoering van het sportgedeelte 
van het evenement. Bas, Henk en 
Lia hebben er met overtuiging 
nieuw leven in geblazen. (bron: 
website Ronde Hoevelaken; 
Nijkerk Nieuws) 
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Vertel ons wie je bent en wat je doet in het dagelijks leven?_  
Mijn naam is Sabrina Mekenkamp- van Rouwendaal, getrouwd met Jaap en moeder van Baukje en Jet. Jet fietst 
sinds 4 april 2023 bij WV Eemland, met heel veel plezier! Sinds het voorjaar 2024 is ook Jaap lid geworden, traint 
hij mee bij de 18+ en rijdt hij wedstrijden. In het dagelijks leven werk ik in het praktijkonderwijs, voortgezet 
onderwijs voor jongeren die vooral leren met hun handen. Daar ben ik mentor van een klas die voorbereid wordt 
op mbo Entree en ik ben tevens stagecoördinator. Daarnaast ben ik ook netwerkcoördinator vso-pro in 
arbeidsmarktregio Flevoland. Een bezige bij zeg maar.  
 
Wat heb jij met de wielersport?  
Een aantal jaar geleden was voor mij fietsen een uitdaging, mijn angst om te vallen was extreem. Zelfs de gewone 
fiets was een 'no go'. Totdat Jaap helemaal verliefd werd op de sport en ik toch ook graag wilde werken aan 
mezelf om de angsten te overwinnen. Ik heb ook een racefiets gekocht en ben langzaam gaan opbouwen. Toen ik 
een keer in Spanje in de bergen rond Calpe mee wilde fietsen, heb ik gebruik gemaakt van een racefiets met 
ondersteuning. Voor mij een enorme uitkomst. Zo ben ik vaker gaan fietsen en heb ik zelfs al twee keer de 
Alpe d'HuZes gefietst. Door de gekte en passie in huis voor de wielrensport, ben ik ook bevangen door het virus.  
 
Waar moet wat jou betreft de prioriteit liggen bij WV Eemland? 
In het dagelijks leven en in mijn werk vind ik ontwikkeling heel erg belangrijk. 'Stilstaan is achteruitgang'. Met 
ontwikkeling bedoel ik echt samen proberen verder te komen. Daarvoor moet er eerst gekeken worden of de 
goede dingen gedaan worden en of deze goed gedaan worden. Als je dat principe toepast op WV Eemland, gaat 
het er erom te kijken naar de mogelijkheden en te onderzoeken waar we samen nog net dat stapje 
richting van goed naar beter kunnen zetten. Met elkaar zorgen durven bespreken en zeker ook feedback durven 
leveren. Zolang de vereniging er maar beter van wordt. En zeker ook vanuit de gedachte dat iedereen 
die mee wil doen mee kan doen. Zo wil ik wel eens onderzoeken of er een mogelijkheid bestaat om een inclusieve 
vereniging te zijn waar er ook ruimte is voor gehandicaptensport, zoals eerder de discipline handbiken 
binnen de vereniging was. Corona en het vertrek van de trainer bemoeilijkten de continuïteit, maar zeggen 
helemaal niks over het animo uiteraard. Ook het clubgevoel vergroten zal de ontwikkeling ten goede komen, 
dat doe je immers samen. 
 
Wat is nodig voor nog meer clubgevoel? 
Deze sport zou voor iedereen toegankelijk moeten zijn. En voor mij gaat het er zeker 
ook om dat mensen graag op de vereniging zijn en een verbondenheid met elkaar en 
de vereniging ervaren. Die verbondenheid kun je met nieuwbrieven en allerlei 
communicatiemiddelen verder aanwakkeren. Maar in de kern betekent het clubgevoel 
dat mensen zichzelf kunnen zijn en zich thuis voelen in het clubhuis en bij elkaar. 
Het samengevoel van Eemland: "wij van Eemland". Daar zijn wellicht best nog slagen 
te maken. Hoe leuk zou het bijvoorbeeld zijn, als mensen voor of na een training 
elkaar nog even opzoeken en blijven napraten.  
 
Hoe zit dat nu met die Feestcommissie die je voorstelde laatst?  
Haha, ja ik heb vaak laten vallen dat ik wel voor een feestje ben! Maar er zit iets achter. De basis voor het 
clubgevoel is het vieren van successen. Als we met elkaar wat hebben bereikt mogen we dat best 
vieren. Dat doen we nog te weinig. In de Nieuwbrief Jeugd bijvoorbeeld wordt iedereen genoemd bij de uitslagen, 
al was je laatste. Iedereen telt mee! Samen successen vieren kan gaan om onze profs die ergens een 
grote koers winnen, maar bijvoorbeeld ook over een jubileum. Leuk weetje; we bestaan bijna honderd jaar.  
Die successen kunnen ook hele kleine dingen zijn: alles wat goed gaat en wat helemaal niet vanzelfsprekend is 
dat het altijd maar goed gaat. Denk aan de trainers die in weer en wind hun training komen geven, de 
ouders die renners van en naar wedstrijden rijden en met elkaar afspraken maken en de vrijwilligers die de 
vereniging draaiende houden om te zorgen dat onze sporters kunnen genieten van hun sport. Laten we met elkaar 
vieren dat WV Eemland een ontzettende leuke vereniging is. Uiteraard zijn er ook zaken die aandacht behoeven. 
Dan wil ik als voorzitter graag benaderbaar en zichtbaar zijn. Voel je uitgenodigd om contact op te nemen met 
leuke ideeën, wensen, aandachtspunten of wat dan ook Mail mij dan: voorzitter@wveemland.nl .  

 

Vijf vragen aan de nieuwe voorzitter Sabrina 


